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Özlem SOYDAN

Fahişelikten
korsanlığa

>6’da

Erendiz ÖZKURT

Hiçbir yerde
olmamak

>2’de�Batı Akdeniz İhracatçılar 
Birliği (BAİB) Başkanı Ümit 
Mirza Çavuşoğlu, 2023 yılı 
ihracat verilerini değerlen-
direrek 2024 yılındaki bek-
lentileri açıkladı.

�ÇAvuşoğlu, “BAİB’in 
10 bini aşan üye sayısı ve 
2023’te 2 bin 700’e yakın ih-
racatçısıyla yüzde 4,4 artışla 
2 milyar 674 milyon dolarlık 
ihracata ulaştı” dedi.  4’te

�KAş Çevre ve Kültür Derneği Baş-
kanı Murat Akoy, “Türkiye’de eko 
turizmin yapılabildiği çok kısıtlı 
alanlar kaldı. Buralar eko turizm 
son kaleleri olarak karşımıza çıkı-
yor. Yok etmeyelim” dedi. 5’te

rakamları açıkladı yüzde 4 artış 

‘yok etmeyelİm’

metruk konak 
alevlere teslİm 3

eko turİzmİn son 
kalesİ yok oluyor
Çevre ve Kültür Derneği Başkanı Ahmet Murat Akoy, “Finike-Demre-Kaş-Kalkan 
otoyol projesi ile eko turizmin son kaleleri konumundaki yerler yok oluyor” dedi 

�FİnİKe-Demre-Kaş-Kalkan otoyol 
projesinin ‘ÇeD olumlu’ raporu 
için İDK toplantısı, Çevre, şehir-
cilik ve İklim Değişikliği Bakanlı-
ğı’nda yapıldı. Toplantı eksik ev-
rak olmasından dolayı ertelendi. 

toplantı ertelendİ

otoyol projesİ 

İçİn bİnlerce ağaç 

kesİlecek

5 3 5

3 metrelik dalgalarda
sörf yapıp, eğlendiler

mücevherlere
büyük ilgi oldu 

kurallara uymayan 
sürücülere ceza yağdı

kepez-santral mahallesi’nde 
kapalı pazar yeri inşaatı sürüyor

Büyükşehir 
Belediyesi’nin 

6 bin 500 
metrekare 

inşaat alanına 
sahip pazar 
yeri projesi 
inşaatının 

yaklaşık yüzde 
60’ı tamamlandı

�BÜYÜKşehİr Belediye Başkanı Mu-
hittin Böcek’in temelini attığı Kepez 
ve Santral Mahallesi Kapalı Pazar 
Yeri inşaatı tüm hızıyla sürüyor. 2’de

başkan böcek temel atmıştı

varsak İçme suyu 
hattı yenİlenİyor

Büyükşehir Belediyesi, 
Varsak Süleyman Demirel 

Bulvarı’nda içme suyu 
isale hattında yenileme 

çalışması yapıyor

�ASAT tarafından 2024 yılının ilk ayında 
tamamlanması hedeflenen çalışmaların 
toplam maliyeti 21 milyon 200 bin TL 
tutarında olacak. 6’da

batı akdenİz’de 
İhracat rekoru

Antalya, Burdur ve Isparta’yı 
kapsayan Batı Akdeniz’in 

2023 yılı ihracatı, yüzde 4,4 
artışla 2 milyar 6764 milyon 
dolarla tüm zamanların en 

yüksek gelirine ulaştı

GÜVEN 
GÜNEŞ domates serasında

çalışacak eleman yok
�AnTAlYA’DA son 10 yılda 20 bin 

üye sayısının 40 bine çıktığını ifa-
de eden Ziraat odası Başkanı na-
zif Alp, “Çocuklarımızı tarıma ka-
zandırmamız gerekir” dedi. 2’de

üçkapılar için
özel çalışma
�hADrİAnuS Kapısı’ndaki egzoz 

gazı ve diğer etmenlere bağlı olu-
şan kararma, onarım çalışmasıy-
la orijinal rengine kavuşacak. 8’de

0-0 DerbiDe  
gol yok
�Süper Lig’in 19. Hafta karşı-

laşmasında Antalyaspor ile 
Alanyaspor sahadan 0-0 bera-
berlikle ayrıldı. Kırmızı beyazlı 
takımın yeni teknik patronu 
Sergen Yalçın ilk maçında  
galibiyet alamadı. 7’de
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Hiçbir yerde 
olmamak

Hayat, kimi zaman bir 
labirent gibi karşımıza 
çıkar. Yollar, kavşak-

lar, dönemeçler... Her an 
yeni bir seçenek, yeni bir 
yol ağzı ancak bu yollar-
dan hangisini seçeceğimizi 
belirleyen şey, içimizde 
saklı olan bir pusula gibidir: 
Amacımız.

Hayatın koşuşturmacası 
içinde, sıklıkla belirsiz bir 
rotada kayboluruz. Birçok 
insan, belirgin bir amacı, bir 
hedefi olmadan yaşamanın, 
sanki hiçbir yerde olmamak-
la eşdeğer olduğunu fark et-
mez. Günlük telaşın içinde, 
önceliklerimizi, tutkularımızı 
göz ardı ederiz ve sonunda 
adeta bir rüzgarın sürükledi-
ği yapraklar gibi savruluruz.

Hayatın her anı bir se-
çimle şekillenir ancak bu 
seçimleri belirleyen ana 
etken, içsel bir pusula ile 
yönlendirilen bir amacın 
varlığıdır. Belirli bir hedefe 
odaklanmak, yaşamımıza 
bir anlam katmanın yanı sıra 
her günü daha bilinçli ve 
derinlemesine yaşamamıza 
da yardımcı olur.

Her anlam arayışı, bir 
maceradır. Kimi zaman bu 
macera, kendi dünyamıza 
yaptığımız bir yolculukla 
başlar. Kendi değerlerimizi, 
tutkularımızı keşfetmek, 
gerçekten ne istediğimizi 
anlamak için önemli bir 
adımdır. Bu içsel yolculuk, 
amacımızı bulma sürecinde 
bize rehberlik eder.

Her yerde olmak, hiçbir 
yerde olmamaktır çünkü. 

Zihnini dağınık, kalbini 
kararsız bıraktığın sürece, 
kendini gerçekleştirmenin 
tadını alamazsın. Belirli bir 
amacın, bir hedefin olma-
dan hayatın sadece yüzeyini 
sıyırarak geçersin ancak 
amacını bulduğunda, haya-
tın derin sularında yüzme 
cesaretini bulursun.

Belki de amacımızı bul-
mak, sürekli bir keşif yolcu-
luğudur. Değişen koşullara, 
deneyimlere adapte olmak, 
hedeflerimizi gözden geçir-
mek ve gerektiğinde yeni-
den belirlemek, bir yaşam 
amacına ulaşma sürecinin 
doğal bir parçasıdır.

Yola çıkmak, hedefe 
ulaşmak kadar önemli bir 
deneyimdir. Yolda karşı-
laşılan engeller, kazanı-
lan deneyimler, tanışılan 
insanlar, hepsi bize bir 
şeyler katar. Her an bir 
öğrenme fırsatıdır. Bu ne-
denle, amacımıza ulaşma 
sürecinde yaşadığımız her 
anı, her deneyimi değerli 
kılmalıyız.

Herkesin hayatında bir 
amacı olmalıdır. Belki bu 
amacı bulmak zaman ala-
bilir, belki de yol boyun-
ca birkaç kez değişebilir 
ancak bir amacı olmak, 
hayatımıza anlam katar, 
bizi her gün motive eder. 
Yolumuzu belirlemek, 
kendi içimizde bir amacı 
bulmakla mümkündür. Bu 
yolda, kendimizi keşfetmek 
ve gerçekleştirmek için 
cesur ve büyük adımlar 
atalım. En kötü düşeriz.

antalyaekspres.com.tr

AnTAlyA Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Muhittin Böcek, Kepez ve Sant-
ral Mahallesi Kentsel Dönüşüm 
Projesi’nde yıllardır evlerine kavuş-

mayı bekleyen vatandaşların mağduriyeti-
ni giderirken, bir yandan da bölgenin sosyal 
donatı ihtiyacını giderecek projeleri faaliye-
te geçiriyor. Başkan Muhittin Böcek tarafın-
dan geçtiğimiz aylarda temeli atılan Kepez 
ve Santral Mahallesi Kapalı Pazar Yeri inşaatı 
tüm hızıyla sürüyor.

YÜZDE 60’I TAMAMLANDI

6 bin 500 metrekare inşaat alanına sahip, 
210 pazarcı yeri, 130 araçlık otopark alanına 
sahip olacak şeklinde planlanan iki katlı ka-
palı pazar yeri inşaatında hummalı bir çalış-
ma sürüyor. Antalya Büyükşehir Belediye-
si iştiraki ANTEPE firması tarafından yapılan 
Kapalı Pazar Yeri projesinde inşaat çalışma-
larının yaklaşık yüzde 60’ı tamamlandı. Baş-
kan Muhittin Böcek, Kepez ve Santral Mahal-
leleri Kapalı Pazar Yeri temel atma töreninde, 

inşaat süresinin 12 ay olmasına rağmen pro-
jenin 6 ay içerisinde tamamlanmasını iste-
mişti. Yaklaşık 60 milyona mal olacak Kapalı 

Pazar Yeri projesinin yanı sıra bölgeye 32 dö-
nüm alanda park yeri, sağlık ocağı gibi proje-
lerde gerçekleştirilecek. BÜLTEN

yAZın turizmin başkenti olan Antalya, kı-
şın da örtü altı üretimin başkentliğini üstle-
niyor. Almanya, Rusya, Ukrayna ve Roman-
ya başta olmak üzere 135 ülkeye yaş sebze 
meyve gönderen Antalya’da kentin ihracat 
potansiyelinde tarım lokomotif sektör olarak 
görev üstleniyor. Örtü altı tarımda lider An-
talya yaş sebze ve meyvede tüketiminde sa-
dece Türkiye’nin değil, yurt dışı ihtiyacını da 
karşılıyor. Örtü altı yetiştiriciliğinde domates, 
fasulye, biber, mantar, patlıcan, salatalık gibi 
ürünlerin yüzde 50’sinden fazlası Antalya’da 
üretiliyor. Tarımda son yıllarda yaşanılan so-
runların başında iş gücü geliyor. Verilen hibe 
destekleriyle sera kurulumu artarken, sera-
larda çalışacak işçi ise neredeyse bulunmu-
yor. Üretilen alanların kayıt altına alınması 
için çiftiler tarafından her yıl Çiftçi Kayıt Sis-
temi’ne kayıt yaptırılması gerekiyor.

ÇKS KAYITLARI UYARISI

2 Ocak tarihinde biten ÇKS kayıtlarının 
uzatılması yönünde talepte bulundukları-
nı belirten Antalya Ziraat Odası Başkanı Na-
zif Alp, “Yüzde 60 çiftçimiz yaptırdı, geri ka-
lan yaptıramadı. ÇKS kayıtlarının yapılması 
gerekir. Ne kadar arazimizin ekildiğini tespit 
etmek için miras hukuk yasasının işletilmesi 
gerekir. Bir vatandaşımız kardeşlerinin yerin-
de ekim yaparken kardeşleri imza atmayın-
ca bunu kayıt altına alamıyor. ÇKS kayıt-
larımızın zamanında yapılması gerekir, 
şuanda uzatıldığına dair bir karar yok. 
Uzatılması bizim için faydalı olacaktır. 
ÇKS kaydı olmayan çiftçilerimiz hibe 
desteklerinden faydalanamıyor” dedi. 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın, “Ekilmemiş tek karış toprak 
kalmayacak” sözlerine atıfta bulunan 
Alp, “Bu sözler çok doğru, bu arazile-
rin hepsinin işlenmesi lazım. Çiftçimi-
ze destek verilmesi de gerekir. Gübre 
ve girdi fiyatları çok yükseldi. Biz bu ül-
keyi sırtlar götürürüz, pandemiyle bir 
kez daha tarımın önemi anlaşıldı. Çift-
çilerimiz artık örtü altında çeşide döndü. 
Domatesin yanında çok daha farklı ürünler 
yetiştiriliyor. Devletimizin verdiği destekler-
le sera yapımı arttı. Muza verilen destekler-
le 35-40 bin dönüm muz serası oldu. Örtü altı 

son 10 yıl içerisinde yüzde 15 artmıştır” söz-
lerine yer verdi.

ÜYE SAYISI YÜZDE 100 ARTTI

Aktif 6 ilçede 41 bin üyesi olduklarına dik-
kat çeken Alp, “10 yıl önce 20 bindi, yüz-
de 100 arttı. Bizim tek istediğimiz şey pazar, 
önümüz açılsın. Biz Antalya olarak desteği 
fatura üzerinden istiyoruz. Hem devletimiz 
hem çiftçi kazanacak. Devletimiz bütçesine 
göre yapacak. Bölgesel destek olsun, 1 kilog-
ram da ürün versek fatura üzerinden destek 
verilmelidir” ifadelerine yer verdi.

MUZ SERALARI YER ALTI SULARINI 
TEHDİT EDİYOR

Muz seralarının artmasıyla yer altı sula-
rında tehlike oluştuğuna dikkat çeken Nazif 
Alp, “Eskiden Gazipaşa ve Alanya’da 
üretim vardı. Yüzde 50 hibe 
desteği geldi, 40 bin dö-
nüme çıktı. Su çok 

önemlidir, Konya’da obrukların oluştuğunu 
görüyoruz. Antalya’da böyle bir sıkıntı bek-
lenmiyor ama bu olmayacak diye vahşi su-
lama yapamayız. Denize akan ufak büyük 
çok sularımız var, bunların değerlendirilme-
si gerekir. Böyle bir projenin devlete büyük 
katkısı olur” dedi. Tarımda yaşanan iş gücü 
sorununa da değinen Alp, “En büyük istih-
dam tarımda bulunuyor. Turizmin ve tarımın 
başkenti Antalya’dır. Tarımı yabancı uyruk-
lu kişilerle devam ettiriyoruz. Kendi çocuk-
larımızı tarıma kazandırmamız gerekir. Bu 
olmadan nereye kadar gideriz? Yevmiye fi-
yatları 666 TL oldu. Buna rağmen işçi bul-
makta zorlanıyoruz, çalışmak istemiyorlar. 
İşini yaptırmak için 750 TL dahi verenler var” 
ifadelerine yer verdi.  İHA

GENÇ MÜSİAD Antalya liderliğinde düzenlenen Genç Ticaret El-
çileri Projesi’nin finali, Akdeniz Üniversitesi’nde gerçekleşti. Yakla-
şık 3 aylık süreçte gerçekleşen dış ticaret ve ihracat eğitimlerinin 
ardından, final sunumları ve ödül töreni, Akdeniz Üniversitesi İle-
tişim Fakültesi konferans salonunda gerçekleştirildi. Törene Akde-
niz Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şükrü Özen, Akdeniz 
Üniversitesi Antalya Teknokent Müdürü Dr. İbrahim Yavuz, Genç 

MÜSİAD Antalya Başkanı Dr. Muhammet Fatih Özel, MÜSİAD 
Antalya Başkanı Ali Akçay, Genç MÜSİAD Genel Merkez 

İhracatı Geliştirme Komisyonu Başkanı Berk Lim-
boz, öğretim üyeleri ve uluslararası öğrenci-

ler katıldı. Dünyanın 72 farklı ülkesinden 
uluslararası öğrencilerle buluşan pro-

je, Antalya ile dünya arasında yeni 
ticaret köprüleri kurmayı hedef-

liyor.

KATKI SUNANLARA 
PLAKET

Program sonunda 
sponsorlara ve Genç 
Ticaret Elçileri eği-
timcilerinden Ak-
deniz Üniversitesi 
Uygulamalı Bilim-
ler Fakültesi Öğr. 
Üyesi Doç. Dr. Ha-
lil Özekicioğlu’na, 
Akdeniz Üniver-
sitesi İletişim Fa-
kültesi Enformatik 
Bölüm Başkanlı-

ğı’ndan Öğr. Görevli-
si Ramazan Uyar’a ve 

Akdeniz Üniversitesi 
Uluslararası Öğrenciler 

Topluluğu Başkanı Geor-
ge Bakkur’a plaketleri tak-

dim edildi. BÜLTEN

Kepez-Santral Mahallesi’nde 
Kapalı Pazar Yeri inşaatı sürüyor
Büyükşehir Belediyesi’nin, Kepez ve Santral Mahallesi Kentsel Dönüşüm 

Projesi alanında yapımına başladığı kapalı pazar yeri inşaatı hızla sürüyor

DoMateS 
SeraSınDa
çalışacaK 
eleMan YoK
Antalya’da son 10 yılda 20 bin üye 
sayısının 40 bine çıktığını ifade 
eden Antalya Ziraat Odası Başkanı 
Nazif Alp, tarımda yaşanan 
iş gücü sorununa değinerek, 
“Kendi çocuklarımızı tarıma 
kazandırmamız gerekir” dedi

Genç TİcareT 
elçİlerİ ödülü

Konyaaltı’nda 2024’te 
hedef 300 bin çiçek
Konyaaltı Belediyesi 

Park ve Bahçeler Müdürlüğü 
ekipleri 2024 yılında ilçede 300 

bin çiçek ve fidan dikimi yapmayı 
hedefliyor. Belediye tesislerinde 

üretilen çiçek ve fidanlar ilçedeki 
park ve bahçelere dikiliyor. Kon-
yaaltı Belediyesi Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü’nde ziraat mühendisi 
olarak görev yapan Hilmiye Kaim, 
2024 yılında 300 bin çiçek ve fidan 
üretmeyi amaçladıklarını belirterek, 
“Mevsimlik çiçek üretimimizin Park 
ve Bahçeler Müdürlüğünün belirle-
diği bir üretim kapasitesi var. Yıllık 
300 bine yakın çiçek ve fidan üre-
timi yapıyoruz. Park ve bahçe 

alanlarımız her yıl genişliyor. 
Biz de bu yıl 300 bin çiçek ve 

fidanı toprakla buluşturma-
yı hedefliyoruz’’ dedi.

Kaim, çiçek ve fidan üretimiyle 
belediyenin ciddi anlamda tasarruf 
da sağladığını söyledi. Daha çok 
mevsimlik çiçek türlerinin üretimini 
yaptıklarını ifade eden Kaim, “Me-
nekşe, rozet çiçeklerimiz üretimde 
ön planda. Belediyemiz bünyesinde 
bulunan fidanlık ve sera alanımızda 
Park Bahçeler Müdürlüğümüzün 
belirlediği yıllık üretim hedefi kapsa-
mında mevsimlik çiçek, çalı grubu, 
yer örtücü türler gibi iç ve dış mekân 
süs bitkileri yetiştiriciliği yapıyoruz. 
Mevsimlik çiçek bitkilerimiz yazlık ve 
kışlık olarak ikiye ayrılmaktadır. Kış-
lık bitkilerimiz menekşe, lahana, çin 
karanfili üretimimizde dikkat çeken 
türler arasındadır. Yazlık üretimimiz 
de ise rozet çiçeği, petunia ve kadife 
çiçeği daha çok tercih edilmektedir’’ 
dedi.  İHA
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Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 10 TL
Yıllık abone bedeli 4.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 41

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

ANTALYA’DA kontrolsüz kavşakta ticari taksi ile çarpışan motosiklet 
sürücüsü havaya uçarak, savruldu. Motosiklet sürücüsünün ölümden dön-
düğü o anlar saniye saniye kameraya yansıdı. Kazada yaralanan motosiklet 
sürücüsünün ilk tedavisi olay yerinde yapıldı. Kaza anlar ise işyerinin güven-
lik kamerası tarafından saniye saniye kaydedildi. Görüntülerde ticari taksi 
ile çarpışan motosiklet sürücüsünün ileriye uçtuğu anlar yer aldı.  İhA

Dikkatsizlik kaza getirdi

Muratpaşa İlçesi, Balbey Ma-
hallesi’nde bulunan tarihi ko-
nakta çıkan yangın mahalleliyi 
korkuttu. Yangın, saat 19.30 sı-

ralarında Muratpaşa ilçesi Balbey Mahallesi 
421 sokak üzerinde bulunan kullanılmayan 
2 katlı tarihi konakta çıktı. Konaktan alevle-
rin ve dumanların yükseldiğini görenler du-
rumu hemen 112 acil Çağrı Merkezi’ne bil-
dirdi. İhbarla olay yerine çok sayıda itfaiye 
ve polis ekibi sevk edildi. Kısa sürede olay ye-
rine gelen itfaiye ekipleri yaklaşık 1 saatlik 
çalışmayla yangını söndürdü. Konak, yangın 
sonucunda kullanılamaz hale geldi. Balbey 
Mahalle Muhtarı abdullah uyaroğlu, kona-
ğın 250 yıllık geçmişinin olduğunu ve yıkı-
mının planlandığını ifade etti. uyaroğlu, “Ko-
nak uzun süredir kullanılmıyordu. Balbey, 
kentte Kaleiçi bölgesinden sonra ilk yerleşim 
yeri olan mahallelerden bir tanesi. Bu şekli-
de çok sayıda kullanılmayan konak var. Bu 
konaklara izinsiz giren insanlar geceyi bura-
da geçiriyor. Bazen de yangına neden oluyor-
lar” dedi. Yangının çıkış nedeninin belirlen-
mesi için polis ekipleri inceleme başlattı. dHa

tarihi metruk konak 
alevlere teslim
250 yıllık tarihi metruk 

konak yangında 
kullanılamaz hale geldi

Yalnız yaşadığı dairede 
çıkan yangında öldü

GAzİpAŞA’DA Rahmi Kaya (60), 2 

katlı evin giriş katında yalnız yaşadı-

ğı dairede çıkan yangında, yaşamını 

yitirdi. Gazipaşa’da evde çıkan yan-

gında bir kişi hayatını kaybetti. Rah-

mi Kaya’nın yalnız yaşadığı 2 katlı 

apartmanın giriş katındaki dairede 

saat 07.30 sıralarında yangın çıktı. 

pencereden alev ve duman yükseldi-

ğini gören komşular itfaiyeye haber 

verdi, yangına müdahale etmeye ça-

lıştı. İhbarla adrese Antalya Büyük-

şehir Belediyesi’ne bağlı Gazipaşa 

itfaiye birimi, sağlık ekipleri ve polis 

sevk edildi. Yangını söndüren itfaiye 

erleri Rahmi Kaya’nın yatağında 

tamamen yanmış cesedini buldu. 

Cumhuriyet savcısının incelemesi 

sonrasında Rahmi Kaya’nın cesedi, 

Gazipaşa Devlet hastanesi morguna 

götürüldü. Yangınla ilgili inceleme 

başlatıldı. DhA

Seyir halindeki 
otomobil yandı

AlANYA’DA seyir halindeki otomo-
bil bilinmeyen bir nedenle yanmaya 
başladı. Olay, saat 14.00 sıralarında 
Cikcilli Mahallesi yeni çevre yolu 
üzerinde yaşandı. İsmi henüz öğreni-
lemeyen sürücünün kullandığı 07 BBR 
564 plakalı otomobil, seyir halindey-
ken motor bölümünden alev aldı. 
Sürücü yanan otomobilini durdurarak 
dışarı çıktı ve çevredeki vatandaş-
lardan yardım istedi. Bölgedekilerin 
ihbarı üzerine olay yerine Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı itfaiye 
ekipleri sevk edildi. Ekipler yaptıkları 
müdahale ile yanan otomobili sön-
dürdü. Yangının elektrik aksamından 
çıktığı tahmin edilirken otomobil ise 
kullanılamaz hale geldi. Otomobilin 
yandığı anlar vatandaşların cep tele-
fonuyla anbean kaydedildi. DhA

Alanya ilçesinde 
seyir halindeyken 

yangın çıkan otomobil 
kullanılamaz hale geldi

155 skuter men edildi155 skuter men edildi
antalYa İl Emniyet Mü-

dürlüğü trafik Denetleme 
şube Müdürlüğü koordinesin-
de, asayiş şube Müdürlüğü 
ve ilçe emniyet müdürlükleri 
görevlilerince il genelinde eş 
zamanlı skuter denetimi ya-
pıldı. Yan yana dizilerek taşıt 
yolunu kapatan ve yaya geçi-
şini engelleyen, park alanı ol-

madığı için kaldırımları istila 
ederek vatandaşların tedirgin 
olmasına yol açan, usulsüz 
kullanımı trafikte düzensiz-
liğe hatta ölümlere de ne-
den olan skuter ve sürücüleri-
ne yönelik denetimlerde, 210 
skuter sürücüsüne trafik idari 
cezası uygulandı. 155 skuter 
ise trafikten men edildi.   dHa

Skuter denetimlerinde, 210 sürücüye 
trafik idari cezası uygulandı, 155 

skuter ise trafikten men edildi

Öğrencilere 
seminer verildi

İl Emniyet Müdürlüğüne bağlı Çocuk şube, Siber 
Suçlarla Mücadele ve toplum Destekli polislik şube 
Müdürlükleri ekipleri, “Güvenli Okullar” projesi kap-
samında antalya Barosu Mesleki ve teknik anadolu 
lisesi’nde öğretmen, idareci ve öğrenciler olmak üze-
re 157 kişiye, çocuk hakları, okullarda şiddet, çocuk 
istismarı ve istismarın Önlenmesi, güvenli ve bilinç-
li internet kullanımı, internet ortamında çocukların 
korunması ve sosyal medya kullanımı, 112 acil çağ-
rı merkezinin kullanımı, kişisel güvenlik ve suçtan ko-
runma, toplum destekli polislik anlayışı ve projeler ko-
nularında seminer verdi.  İha

Polis ekipleri, “Güvenli Okullar 
Projesi Kapsamında” okulların daha 

güvenli hale getirilmesi amacıyla 
öğretmen, idareci ve öğrencilere 

bilgilendirme semineri verdi

Kurallara uYmaYan 
Sürücülere ceza YağDı

BÖlGE trafik Denetleme şube 
Müdürlüğü ekiplerinin havadan 
ve karadan özel trafik denetimle-
ri devam ediyor.

Kent trafik düzeni ve güvenliği-
nin devamının sağlanması ama-
cıyla otoyollarda ve şehirlerarası 
kara yollarında ihlallerin önlen-

mesine yönelik olarak antalya 
Karayolları üzerinde 1 haftalık 
denetim gerçekleştirildi.

alkol, motosiklet, emniyet ke-
meri, yük taşıyan araç, toplu ta-
şıma araçları, hız, kırmızı ışık ih-
lali, araç muayenesi sorgulama 
ve seyir halinde cep telefonu kul-

lanma gibi kurallarla ilgili yapı-
lan denetimlerde toplamda 13 
bin 245 araç ve sürücüsü kont-
rol edildi.

Bunlardan kurallara uyma-
yan 2 bin 610 araç ve sürücüsü-
ne trafik idari para cezası uygu-
landı.  İha

Trafik ekiplerinin 
karadan ve havadan 

yaptıkları denetimlerde, 
kurallara uymayan 

sürücülere ceza yağdı. 
Ekipler, 1 haftalık süreç 
içerisinde toplam 2 bin 
610 araç ve sürücüsüne 

ceza kesti
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Yurttan
kısa kısa

Fenomen çift 
gözaltına alındı

150 milyon liralık vurgun yaparak 
yurt dışına kaçtığı iddia edilen sosyal 
medya fenomeni Kıvanç Talu ve eşi 
Beril Talu, Gürcistan’dan Türkiye’ye 
gelmelerinin ardından gözaltına alın-
dı. Dolandırıcılık Büro Amirliğinde iş-
lemleri yapılan işi şüpheli kendileriyle 
ilgili iddiaları kabul etmeyerek “Onlar 
bize borç para vermişlerdi. Tefecilik 
yapıyorlardı. Asıl suçlu onlar” dedi. 

Madame Claude 
yakayı ele verdi!

ÇANAKKALE İl Emniyet Müdürlü-
ğü’ne bağlı Göçmen Kaçakçılığıyla 
Mücadele ve Hudut Kapıları Şube 
Müdürlüğü ekipleri, ‘cinsel amaçlı 
insan ticareti yapmak’ suçundan 
kırmızı bültenle aranan ‘Madame 
Claude’ lakaplı Özbekistan uyruklu 
Nilufar Mirxanova’yı yakaladı. Gözal-
tına alınan Mirxanova, emniyetteki 
işlemlerinin ardından Geri Gönderme 
Merkezi’ne teslim edildi.

İlk Türk astronot 
yolculuğa çıkıyor!

SANAYİ ve Teknoloji Bakanı Meh-
met Fatih Kacır, ilk Türk astronotun 17 
Ocak’ı 18 Ocak’a bağlayan gece uzay 
yolculuğuna çıkacağını açıkladı. Kacır, 
“NASA ilan etmiş oldu. İlk Türk astro-
not uzay yolculuğuna çıkıyor. Türkiye 
saatiyle 17 Ocak’ı 18 Ocak’a bağlayan 
gece saat 01.11’de Alper Gezeravcı ilk 
insanlı uzay misyonumuz için yola 
çıkmış olacak” dedi.

Milli güreşçinin 
altın kemer davası

ADANA’DA geleneksel Karakucak 
Güreşleri’ni 3 kez üst üste kazanan 
pehlivan İbrahim Bölükbaşı, 910 
gramlık 24 ayar altın kemerin kendi-
sine verilmediği gerekçesiyle açtığı 
davayı kazandı. Karaisalı Belediyesi 
kararı istinafa taşıdı. Bölükbaşı’nın 
avukatı Zübeyd Aydın, belediyenin 
bir dairesini haczettiklerini ifade etti. 
Avukat Aydın, “23 kez haczedilmiş. 
23’üncü sıradayız” dedi.

Gazeteciler için 
pasaport teklifi

MİLLİYETÇİ Hareket Partisi 

(MHP), 15 yıl mesleki kıdemi 

bulunan basın kartı sahibi basın 

mensuplarına hususi damgalı 

pasaport (yeşil pasaport) verile-

bilmesine yönelik kanun teklifini 

TBMM Başkanlığı’na sundu. 

MHP Genel Başkan Yardımcısı 

İsmail Özdemir, “Kanun teklifini 

ülkemizin medya diplomasisini 

daha da güçlendirmesi gerektiği 

inancıyla hazırladık” dedi. 

10 bin konut 
teslim edilecek

ÇEVRE, Şehircilik ve İklim De-

ğişikliği Bakanı Mehmet Özhase-

ki, çeşitli temas ve incelemelerde 

bulunmak üzere Gaziantep’e 

geldi. Bakan Özhaseki, “Gazi-

antep’te 20 binden fazla konut 

yapıyoruz. Hak sahiplerinin 

hepsine birkaç ay içerisinde 10 

bin tanesi de bir ay sonra olmak 

üzere konutları teslim edeceğiz” 

açıklamasında bulundu. 

105 milyon lira 
tasarruf olacak

ULAŞTIRMA ve Altyapı 

Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, 

Akhisar-Gördes Yolu’nun yapım 

çalışmaları hakkında bölgede 

incelemelerde bulundu. Uraloğlu, 

“50 dakika süren ulaşım süresini 

11 dakika kısaltarak 39 dakikaya 

düşüreceğiz. Böylece zamandan 

75 milyon lira ve akaryakıttan 

30 milyon lira olmak üzere yıllık 

toplam 105 milyon lira tasarruf 

sağlayacağız” dedi.

DHA-İHA

ANTALYA Ticaret ve Sanayi Oda-
sı’nın (ATSO) çevreye duyarlı ku-
rum politikası ve kurumsal sosyal 
sorumluluk çalışmaları kapsamın-
da gerçekleştirdiği güneş enerji siste-
mi (GES) projesi ile elektrik tüketimi-
nin yüzde 40’ını güneş enerjisinden 
sağladı. Haziran ayında tamamla-
nan GES projesi ile elektrik tüketimi 
konusunda temiz enerji kaynakların-
dan yararlanma hedefi için önemli 
bir adım attıklarını kaydeden ATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Bahar, 
“Odamızın karbon ayak izi ölçümle-
rinde de gördük ki 2020-2022 yılları 
arasında en büyük giderimiz enerji, 
bu yatırımla 6 ayda 124,48 ton kar-
bondioksit salınımını engelleyerek, 
elektrik enerjisini üretmek için ge-
rekli olan 398 adet ağacın da kesil-
mesinin önüne geçtik. Böylece elekt-
rik tüketimi kaynaklı oluşan sera 
gazı emisyonumuzu 6 ay gibi bir sü-
rede yüzde 40 azaltmış olduk” ifade-
lerini kullandı.

YÜZDE 40 TASARRUF SAĞLANDI

ATSO olarak güneş enerjisi sistem-
lerinin yaygınlaşması için yol hari-
tası belirlediklerini dile getiren Baş-
kan Ali Bahar, “Firmalarımızın güneş 
enerji kurulu gücünü artırmak için 
öncelik olarak odamızdan başlama-
ya karar verdik. Bu vesileyle, Antal-

ya Ticaret ve Sanayi Odası’nın çatıla-
rına ilimizde üretim yapan CW Enerji 
firmasından oldukça düşük bir ma-
liyetle 456 adet güneş paneli yerleş-
tirdik ve altı aylık sürede elde ettiği-
miz enerji ile tükettiğimiz enerjinin 
yüzde 40’ını karşıladığını belirledik. 
Kurulu paneller ile 6 ayda 124,48 ton 
karbondioksit gazının atmosfere sa-
lınımını ve yılda kullandığımız elekt-
rik enerjisini üretmek için gerekli 
olan 398 adet ağacında kesilmesini 
de engelledik” dedi.

ANTALYA’YI İLK 5’E TAŞIYACAĞIZ

Antalya’da faaliyet gösteren firma-
ların dünya pazarında öncü olması 
için ATSO olarak çalışmalarını gay-
retle sürdüreceklerini kaydeden Baş-
kan Bahar, “2022 yılında Türkiye’de 
kurulu elektrik gücünün yaklaşık 

yüzde 4,7’sini oluşturan güneş ener-
ji sistemlerinin payının 2023 yılında 
toplam yüzde 9,4 oranına ulaşma-
sı büyük bir adım. Biz Antalya ola-
rak 262,2 MW Kurulu güç ile 9’uncu 
sıradayız. Yapacağımız çalışmalar 
ile önümüzdeki yıllarda ilk beşe gir-
meye çalışacağız. Ülkemizde bulu-
nan büyük ölçekli güneş paneli üre-
ten firmalarımızın içerisinde ilimizde 
faaliyet yürüten ve aynı zamanda 
dünyanın neredeyse her yerine ih-
racat yapan firmalarımızın olması 
bizler için gurur kaynağıdır. Hali ha-
zırda bu firmalarımızın üretim ka-
pasitelerini artırmaları durumunda 
ihtiyaç duyacakları yerlerin sağlan-
ması için Korkuteli OSB bölgemi-
zin kullanımı için firmalarımıza açık 
çağrıda bulunmaktayız” ifadelerini 
kullandı.  İHA

ALANYA Üniversitesi’nin kadın akademis-
yenleri, Alanya Ticaret ve Sanayi Odası’nda 
(ALTSO) gerçekleştirilen konferansta, iş dün-
yasında kadın olmanın yerini anlattı. 

 Gazeteci Tülay Şengün koordinesinde ger-
çekleştirilen konferansın açılış konuşmasını 
Prof. Dr. Mesut Güner yaptı. Kadınların iş dün-
yasında oynadığı kilit rolü vurgulayan Gü-
ner, şunları söyledi: “Kadınlar, iş dünyasında 
önemli bir rol oynuyor ve çeşitliliği zenginleş-
tiriyor. Her birimiz, farklı bakış açıları ve ye-
teneklerle donatılmış olarak, ortak hedeflere 
doğru ilerlemekteyiz. Kadınların iş dünyasın-

da etkili bir şekilde yer alması, sadece cinsiyet 
eşitliğini sağlamakla kalmaz, aynı zamanda 
şirketlerin daha inovatif ve başarılı olması-
na da katkıda bulunur. Kadın çalışanlar, sade-
ce işlerini başarıyla yerine getirmekle kalmaz, 
aynı zamanda ekip ruhunu güçlendirir ve ku-
rum kültürüne olumlu etki sağlar” Alanya 
Üniversitesi Mimarlık Bölüm Başkanı Dr. Öğ-
retim Üyesi Elif Gizem Yetkin, seminerde mi-
marlık dünyasında başarılara imza atmış ka-
dın mimarlar hakkında sunum gerçekleştirdi, 
dünyanın ve Türkiye’nin başarılı kadın mi-
marları hakkında bilgiler verdi.  DHA

BATI Akdeniz İhracatçı-
lar Birliği (BAİB) Baş-
kanı Ümit Mirza Ça-
vuşoğlu, 2023 yılına 

ait ihracat verilerini düzenle-
diği basın toplantısında açık-
layarak Türkiye’nin genel ihracat per-
formansına da değindikten sonra 
hedef pazarlardaki ekonomik zorluk-
lara rağmen BAİB’in başarılı bir artış 
kaydettiğini belirtti. Batı Akdeniz İh-
racatçılar Birliği (BAİB) Başkanı Ça-
vuşoğlu,  yönetim kurulu üyeleriyle 
birlikte 2023 yılı ihracat verilerini de-
ğerlendirerek 2024 yılındaki beklen-
tileri açıkladı.  Çavuşoğlu, sektörlere 
göre değerlendirmede bulunarak, “An-
talya, Isparta ve Burdur illerini kapsa-
yan 10 bini aşan BAİB’in üye sayısı ve 
2023’te 2 bin 700’e yakın ihracatçısıyla 
yüzde 4,4 artışla 2 milyar 674 milyon 
dolarlık ihracata ulaştı” dedi.  Türki-
ye’nin ihracat rakamlarının açıklandı-
ğını ifade eden Çavuşoğlu, “Bir nebze 
de olsun yüzümüz güldü. Ülkemizde 
geçen yılın biraz daha üzerinde ihra-
cat geçekleştirmek biraz daha sevin-
dirici oldu.  Yüzde 28’lik artış ve yüzde 
32’lik paya sahip yaş meyve ve seb-
ze sektörü 850 milyon dolarlık ihracat-
la ilk sıradadır. Hepimizin bildiği gibi, 
Birliğimiz, sorumluluk alanı içerisin-
deki Antalya, Burdur ve Isparta ille-
rinden 10.000’den fazla üyeye hizmet 
vermektedir. İhracat ülke ekonomisi-
ne sağladığı döviz girdisi, ekonomik 
kalkınma ve refaha katkısı ile beraber 
yarattığı istihdam dikkate alındığın-

da büyük önem taşımaktadır. Bu çer-
çevede, Ticaret Bakanlığının belirle-
diği ihracat hedefine ulaşabilmek ve 
bölgemizin ihracatını arttırmak ama-
cıyla, Bakanlıklarının destekleriyle, çe-
şitli ülkelere farklı sektörlerde Ticaret 
Heyetleri, UR-GE projeleri kapsamında 
Yurtdışı Pazarlama Faaliyetleri, Alım 
Heyetleri düzenliyor ve Birlik olarak 
ulusal ve uluslararası düzeyde fuarla-
ra katılım sağlıyoruz” dedi. 

PAZAR YERİMİZİ KORUYORUZ

“Bu faaliyetlerle ihracatçılarımızın 
farklı ülkelerdeki potansiyelleri görme-
sini, pazar çeşitliğinin sağlanmasını 
ve halihazırda bulunduğumuz pazar-
lardaki yerimizi korumayı amaçlıyo-
ruz” diyen Çavuşoğlu, “Bildiğiniz üzere 
2 Ocak tarihinde Sayın Cumhurbaş-
kanımızca Türkiye İhracatçılar Mecli-
si’nin Ankara’da organize ettiği toplan-
tıda ülkemizin genel ihracat rakamları 
açıklanmıştır. Buna göre Küresel tica-
retin 2 trilyon dolar daraldığı 2023’te 
Türkiye’nin ihracatında artış devam 

etti ve ülkemizden 2023 yılında (ön-
ceki yıla göre yüzde 0,64 oranında ar-
tışla) 255,2 milyar dolar ihracat ger-
çekleştirildi.  2023 yılında bölgemiz 
Türkiye Geneli mal ihracatı artış hızına 
göre (4 kat) iyi bir performans gösterdi. 
Bölge ihracatının en önemli pazarla-
rından Rusya ve Ukrayna arasında ya-
şanan savaş ve yakın pazarlarımızdaki 
karşılıklara rağmen Birliğimiz ihracatı 
bir önceki yıla göre yüzde 4,4 artış ile 2 
milyar 673 milyon dolar gerçekleştirdi. 
Bu yılki ihracat rakamımıza 2696 üye-
mizin katkı ve özverili çalışmaları ile 
ulaştık. 2023 yılında ihracat ailemize 
978 yeni firmamız katıldı. Bunun 460’ı 
ise 72 milyon dolarlık ihracat değeri ile 
bu yıl ihracat serüvenlerine başladı-
lar” şeklinde konuştu. 

DÜNYA İÇİN ZOR ZAMAN OLABİLİR

Dünya ekonomisi bölümü ile ilgi-
li konuşan Çavuşoğlu, “Dünya Tica-
ret Örgütü’ne göre küresel mal ticaret 
hacmi artış oranı 2021 yılında yüzde 
9,6 iken, 2022 yılında yüzde 3’e, 2023 

yılında ise yüzde 0,8’e gerilemiştir. Do-
layısıyla son iki yıl küresel ticaret açı-
sından son derece kötü yıllar olarak 
değerlendirilebilir.  IMF’ye göre geliş-
miş ülkelerin büyüme oranı 2022 yı-
lında yüzde 2,6 iken 2023 yılında yüz-
de 1,5’a, hedef pazarımız olan avro 
bölgesinde ise 2022 yılında yüzde 
3,3’ten 2023 sonu itibariyle de yüzde 
0,7’ye gerileceği görülmektedir. Son iki 
yıl büyüme oranlarının da düşük kal-
dığı ekonomilerin sıkıştığı yıllar olarak 
karşımıza çıkmaktadır.  2024 yılında 
gelişmiş ülkelerin yüzde 1,4, avro böl-
gesinin ise ancak yüzde 1,2 oranında 
büyümesi beklenmektedir. IMF veri-
lerine göre dünya ekonomisinin gene-
lindeki büyüme oranı da 2024 yılında 
yüzde 2,9 seviyesinde kalacaktır. İhra-
cat artışı hedef pazarlarımızdaki eko-
nomilerin zorluklarla karşılaştığı ve 
doğal büyümelerin gerisinde kaldığı 
bir dönemde kaydedilmiştir. Önümüz-
deki dönem de küresel ekonomi açı-
sından zor geçeceğe benzemektedir” 
dedi.

Batı akdeniz’de 
ihracat rekoru

Antalya, Isparta ve Burdur’u kapsayan Batı Akdeniz’in 2023 yılı ihracatı, yüzde 
4,4 artışla 2 milyar 6764 milyon dolarla tüm zamanların en yüksek gelirine ulaştı

GÜVEN 
GÜNEŞ

atSo güneş enerjisi
ile tasarruf ediyor

Antalya Ticaret ve Sanayi Odası’nın (ATSO), hayata geçirdiği GES Projesi ile 
tükettiği enerjiden kaynaklı sera gazı emisyonunu yüzde 40 oranında azalttı

TÜBİTAK Teknoloji ve Yenilik Destek 
Programları Başkanlığı (TEYDEB) Yenilik 
Destek Programı 1711 - Yapay Zekâ Eko-
sistem Çağrısı - 2023 çağrısı kapsamın-
da desteklenmeye hak kazanan proje 
sahipleri açıklandı. Sanayi ve Teknoloji 
Bakanı Mehmet Fatih Kacır’ın katılımıy-
la TÜBİTAK Yapay Zeka Ekosistem Çağrı-
sı 2023 Sözleşme İmza Töreni, TÜBİTAK 
Gebze Yerleşkesi Marmara Teknokent’te 
(MARTEK) gerçekleşti.

Çağrı kapsamında Akdeniz Üniver-
sitesi’nin ortak kuruluş olduğu Antal-
ya Teknokent firmalarından ERS Yazılım 
İnternet Turizm Sanayi Ticaret Ano-
nim Şirketi’nin Turizm Sektörü İçin Ya-
pay Zeka Destekli Sürdürülebilir Ulaşım 
Ekosistemi adlı projesi, Talya Bilişim Ti-
caret ve Sanayi Anonim Şirketi’nin Otel 
Konaklama Ekosistemi İçin Yapay Zeka 
Tabanlı Karbon Ayak İzi Kaynak Takip, 
Anomali Tespit ve Önlem Öneri Platfor-
mu (TURCAMAP) adlı projesi destek-
lenmeye hak kazandı. TÜBİTAK Yapay 
Zeka Ekosistem Çağrısı 2023 Sözleşme 
İmza Töreni’nde Sanayi ve Teknoloji Ba-
kanı Mehmet Fatih Kacır, TÜBİTAK Baş-
kanı Prof. Dr. Hasan Mandal ve Akdeniz 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Özlenen 
Özkan tarafından Akdeniz Üniversite-
si Antalya Teknokent firmalarının proje 
sözleşmeleri imzalandı.

Antalya Teknokent çatısı altında başa-
rılı çalışmalara imza atan çok sayıda fir-
ma olduğunu söyleyen Rektör Prof. Dr. 
Özlenen Özkan, “Akdeniz Üniversitesi 
olarak, araştırma, geliştirme ve tekno-
loji merkezli çalışmalarımızın meyvele-
rini almak bizleri mutlu ediyor. Turizm 
ve otel konaklama sektörlerinde Antal-
ya Teknokentimiz bünyesindeki Talya 
Bilişim ve ERS Yazılım şirketlerinin bü-
yük teknoloji devlerinin arasında deste-
ğe hak kazanması gururumuzu artırdı. 
Yürütücü ve danışman hocalarımızı ve 
proje ortağı firmalarımızı tebrik ediyo-
rum” dedi.  DHA

TÜBİTAK’tan firmalara 
yapay zeka desteği

İş dÜnyAsındA KAdın olMAnın öneMİ AnlATıldı
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Dünyadan 
kısa kısa

Pistorius için 
şartlı tahliye

GÜNEY Afrikalı eski paralimpik atlet 
Oscar Pistorius, 2013 yılında Sevgililer 
Günü’nde sevgilisi Reeva Steenkamp’ı 
3 el ateş ederek öldürmüştü. 13 yıl 
ceza alan Pistorius, 11 yıl sonra öz-
gürlüğüne kavuştu. Eski atlet, Güney 
Afrika’da tutulduğu cezaevinden 
şartlı tahliye edildi. Pistorius, sevgilisi 
Reeva Steenkamp’ı hırsız sanarak 
öldürmüştü.

Rusya’ya yönelik 
ABD’den yeni iddia

RUSYA’NIN Ukrayna’ya yönelik 
saldırıları Şubat 2022’den bu yana 
devam ederken ABD, Kuzey Kore’nin 
Rusya’ya balistik füze tedarik ettiğini 
açıkladı. ABD Ulusal Güvenlik Konseyi 
Stratejik İletişim Koordinatörü John 
Kirby, söz konusu füzelerin Rusya’nın 
Ukrayna’ya düzenlediği son saldırılar-
da kullanıldığını aktardı.

Harry’ye ölüm 
çağrısına ceza

İNGİLTERE’DE Nazi sempatizanı olan 
ve dinleyicileri etnik azınlıklara karşı 
şiddet içeren eylemlerde bulunmaya 
çağıran iki podcast yayıncısı, toplam-
da 15 yıl hapis cezasına çarptırıldı. 
İki podcast yayıncısı aynı zamanda 
Prens Harry ve ailesinin öldürülmeleri 
yönünde çağrıda bulunmuştu. Ya-
yıncıların, İngiltere’de yaşanan sekiz 
ayrı terör eylemini de övdükleri ifade 
edildi.

Fumio Kishida: 
295 kişi kurtarıldı

JAPONYA Başbakanı Fumio Kishi-
da, dün 5’incisini yaptığı afet toplan-
tısında kritik 72 saatlik süre dolarken 
ekiplerin 80’lerindeki bir kadın dahil 
olmak üzere 295 kişiyi enkaz altından 
kurtardığını duyurdu. Bugünden 
itibaren kar yağışı beklendiğini 
vurgulayan Kishida, elektrik kesintisi 
olan bölgelerde altyapı çalışmalarına 
öncelik verildiğini ifade etti.

İran saldırısını 
DEAŞ üstlendi

İRAN’IN Kirman kentinde 

düzenlenen terör saldırını terör 

örgütü DEAŞ sosyal medya 

üzerinden yaptığı açıklama ile 

üstlendi. İran basının adı açık-

lanmayan bir kaynağa dayandır-

dığı haberlerde, terör saldırısıyla 

ilgili yapılan incelemelerde ilk 

patlamanın canlı bomba 

tarafından gerçekleştirilen bir 

intihar saldırısı olduğunun tespit 

edildiği belirtildi.

Karayipler’de 
uçak kazası! 

KARAYİP adası Bequia’dan 

kalktıktan sonra okyanusa 

düşen küçük uçakta, 3 ABD 

vatandaşı ve pilot hayatını 

kaybetti. Yetkililer, 4 kişinin 

cansız bedenine ulaştıklarını 

açıkladı. Kazada, Bequialı pilot 

Robert Sachs’ın yanı sıra ABD 

vatandaşı Christian Klepser (51) 

ve iki kızı Madita Klepser (10) ile 

Annik Klepser’ın (12) hayatlarını 

kaybettiği açıklandı.

Endonezya’da 
tren kazası: 3 ölü

ENDONEZYA’NIN Batı Java eya-

letinin başkenti Bandung’a bağlı 

Cicalengka’da iki tren çarpıştı. 

Batı Java Polisi Sözcüsü İbrahim 

Tompo ise banliyö trenindeki 3 

mürettebatın hayatını kaybetti-

ğini, 28 kişinin ise yaralandığını 

açıkladı. Tompo yaralıların has-

taneye kaldırıldığını belirtti. Ka-

zanın nedeni henüz bilinmezken 

soruşturma başlatılacağı aktarıldı.

DHA-İHA

FİNİKE-Demre-Kaş-Kalkan oto-
yol projesinin ‘ÇED Olumlu’ ra-
poru için İDK toplantısı, dün An-
kara’da Çevre, Şehircilik ve İklim 

Değişikliği Bakanlığı’nda yapıldı. İDK 
toplantısına Demre Belediye Başkanı 
Gülsüm Cengiz, belediye meclis üyele-
ri, Kaş Çevre ve Kültür Derneği Başkanı 
Ahmet Akoy ile üç ilçeden vatandaşlar 
katıldı. Kaş, Demre, ve Finike’den ka-
tılım sağlayanlar ‘ÇED Olumlu’ raporu 
verilmemesi yönünde talepte bulundu. 
Toplantıda, projenin yüklenicisi Kara-
yolları 13’üncü Bölge Müdürlüğü’nün 
dosyasındaki evrak eksik bulundu. Ek-
sik evrakın tamamlanmasına bağlı 
önümüzdeki süreçte ÇED kararı yeni-
den değerlendirilecek.

PROJE İPTAL EDİLMELİ

Otoyol projesinin iptali için çok sayı-
da vatandaş ve bürokratın Ankara’da-
ki toplantıya katıldığını söyleyen Kaş 
Çevre ve Kültür Derneği Başkanı Ah-
met Murat Akoy, “Demre Belediye Baş-
kanı Gülsüm Cengiz, Demre Belediyesi 
Meclis Üyeleri, Finike Belediyesi Baş-
kan Yardımcısı Sıdıka Gökyar Kızılca, 
Kaş Belediyesi Meclis Üyesi, yine böl-
gede yaşayan çok sayıda vatandaşın 
yanı sıra derneğimiz de projenin iptali 
için herkes bölgesi ola-
sı yaşanabilecek sorun-
larını dile getirdi” dedi.

EKO TURİZMİN SON 
KALELERİNDEN

Otoyol projesiyle il-
gili İnceleme Değerlen-
dirme Komisyonu’nda 
yapılan toplantı da pro-
jenin hayata geçirilme-
si halinde geri dönü-
şü olmayacak bir yola 
girileceğini belirten ve 
ellerindeki veri ve bil-
gileri yetkililerle pay-
laştıklarını dile getiren 

Kaş Çevre ve Kültür Derneği Başkanı 
Ahmet Murat Akoy, “Komisyondan çı-
kan karar olumlu oldu zaten Türkiye’de 
ÇED olumsuz raporu çok az çıkıyor. Bu 
kararı bekliyorduk. Türkiye’de eko tu-
rizmin yapılabildiği çok kısıtlı alan-
lar kaldı. Bozcaada, Gökçeada, Cunda, 
Karaburun ve Kaş gibi alanlar eko tu-
rizm son kaleleri olarak karşımıza çıkı-
yor. Otoyolla beraber eko turizm yeri-
ni kitle turizmine bırakacak ve bu da 
beraberinde Kaş’ın kendine has olan 
dokusunu bozacağını dile getirdik. Bu 
durum yapılaşmayı da beraberinde ge-
tirecektir. Burada korunması gere-

ken çok özel bir alandan bahsediyoruz. 
Doğal sit alanları, sayısız antik kenti, 
dünya da önde gelen ve bilinen çok sa-
yıda kültürel varlığıyla Kaş gerçekten 
çok özel bir yer. Kaş’ın deniz gören ya-
maçlarından geçirilecek yol buraya ya-
pılacak en büyük kötülük olur” dedi.  

YETERLİ KAPASİTE YOK

Proje de 12 milyon ton moloz çıka-
cağının belirtildiğinin öngörüldüğüne 
değinen Başkan Akoy, “Projede 12 mil-
yon ton moloz atığının belediyelerin 
moloz döküm yerlerine götürüleceği 

yazıyor. Kaş, Demre ve Finike 
Belediye’sinin böyle bir alanı 
yok. Bunun anlamı da moloz 
dağlarının oluşacağıdır. Bun-
dan sonraki süreç artık dava 
sürecidir. Demre ve Finike Be-
lediyesi tüm meclis üyeleriyle 
beraber bu işin karşısında yer 
alsalar da maalesef Kaş Bele-
diyesi bu işin yanında yer alı-
yor. Dava sürecinde bilirkişi 
raporlarıyla her şey ortaya çı-
kacaktır” ifadelerini kullandı.

PROJE MAHKEMEDEN 
DÖNMÜŞTÜ

Projeyle ilgili daha önceki 
ÇED kararlarını da hatırlatan 

Kaş Çevre Platform üyelerinden Kadri-
ye Hacımusaoğlu, 2018 yılında Antal-
ya 4. İdare Mahkemesi ve 2019 yılında 

Antalya 2. İdare Mahkemesi tara-
fından Çevresel Etki Değerlendir-
mesi (ÇED) gerekli değildir rapor-
ları iptal edilmiş ve Yargıtay’da 
bunu onamıştı. Bu iptal edilen 
proje tekrar revize edilerek aynı 

şey yapılmak isteniyor. Bu böl-
ge tarihi ve doğa güzelliklerin yanı 

sıra tarım ve hayvancılığında yapıldı-
ğı önemli bölgelerin başında geliyor” 
dedi.

MEVCUT YOLLAR İYİLEŞTİRİLMELİ

Bölge halkının otoyol yerine mevcut 
yolların tekrar düzenlenerek iyileştiril-
me yapılmasını istediğini belirten Kad-
riye Hacımusaoğlu, “Otoyol projesine 
baktığımızda, kesilecek ağaçları ve bu-
raya aktarılacak kamu kaynağı düşü-
nüldüğünde, bu yol bölge halkına ya-
rardan çok zarara uğratacağı açıktır. 
Otoyol projesine alternatif dağ yolları 
mevcut olsa da bu seçenek değerlendi-
rilmiyor. Kaş’tan, Demre’ye gitmek is-
terseniz yol güzergâhı düşünüldüğün-
de arada en fazla 10 dakikalık bir fark 
ortaya çıkıyor. Bu projeye harcanacak 
kaynağın çok daha azıyla hem sahil 
yolu hem de üst yol daha iyi hale geti-
rilebilir” ifadelerini kullandı. 

YAPI BASKISINI ARTIRIYOR

Projeyle beraber yapı baskısının 
daha da artacağını vurgulayan Hacı-
musaoğlu, “Kaş ve çevresinde son yıl-
larda hızla ranta amaçlı çok sayıda ka-
çak yapı yapıldı. Bu yapıların çoğunu 
da bölge halkı olmayan dışarıdan ge-
len kişiler tarafından yapıldı. Hazine, 
2B arazilerine ve imarsız alanlara ya-
pılan kaçak yapılar bölge de nüfus ve 
trafik baskısı yarattı. Bu sorunlar daha 
çözülememişken, projeyle birlikte so-
run daha içinden çıkılmaz bir hale ge-
lecektir” şeklinde konuştu.

ALANYA’DA, hafta başından bu 
yana devam eden yağışlı hava bu-
gün yerini güneşe bırakırken, hafif 
rüzgar da etkili oldu. Denizde dal-
ga boylarının yaklaşık 3 metreye 
ulaşmasını fırsat bilen 7 sörfçü ise 
sahile geldi. Hava sıcaklığının 18 
derece, deniz suyu sıcaklığının 20 
derece ölçüldüğü Keykubat Plajı’n-
da toplanan sörfçüler, dalgalarda 
saatlerce sörf yapıp, eğlendi. Türki-
ye’nin birçok noktasında kar var-
ken, Antalya’da 20 derece suyun 
içinde sörf yaptıklarını kaydeden 
Kubilay Erdem, “Antalya’dan ge-
liyorum. Türkiye’nin birçok yerin-
de kar varken Antalya’da 20 dere-
ce suyun içerisinde dalgalarda sörf 
yapmaya çalışıyoruz. Oldukça eğ-
lenceli, herkesi beklerim. Deniz ol-
dukça sıcak ve eğlenceli, düşünü-

lenin aksine çok tehlikeli bir spor 
değil. Düzgün hocalar eşliğinde 
yaparsanız oldukça eğlenceli. Yak-
laşık 2 yıldır sörf yapıyorum sü-
rekli yapmıyorum. 1 yıldır belirli 
aralıklarla yapıp kendimi geliştir-
meye çalışıyorum” dedi.

‘HAFTAYA ÇOK GÜZEL 
DALGALAR GELECEK’

İstanbul’dan arkadaşlarını haf-
taya sörf yapmaya çağırdığını 
söyleyen Efe Çırakoğlu da “Bura-
sı Alanya’nın Oba Mahallesi. Sörf 
için gerçekten güzel bir yer. Aslın-
da çok da bir fırtına olmadı ama 
açıktaki rüzgarın dalgaları geliyor. 
Dalgalar öğlene doğru biraz düzel-
di. Haftaya çok güzel dalgalar gele-
cek. İstanbul’dan bütün arkadaşla-
rı bekliyorum” diye konuştu.  DHA

Eko turizmin son 
kalEsi yok oluyor

Finike-Demre-Kaş-Kalkan otoyol projesinin ‘ÇED Olumlu’ raporu için yapılan İDK 
toplantısı ertelendi. Kaş Çevre ve Kültür Derneği Başkanı Ahmet Murat Akoy “Kaş 

gibi alanlar eko turizmin son kaleleri konumunda. Bu projeler ile yok olmasın” dedi

MücEvHER AntAlyA’DA PARlADı
MÜCEvHER İhracatçıları Birliği ta-

rafından bu yıl dördüncü kez düzen-
lenen ve uluslararası alanda sektörü 
buluşturan Jewellery Antalya rekor ka-
tılımla başladı. Dünya mücevher sek-
törünün, en verimli alım heye-
ti etkinliği haline gelen 
Jewellery Antalya’da 
80 Türk mücevher 
firması ürün ve hiz-
metleriyle katıldı. 
Jewellery Antalya, 
65 ülkeden 612 fir-
ma adına bin 350 ka-
tılımcı ile geçen sene-
ki katılımcı sayısının üzerine 
çıkarak rekor tazeledi. Açılışa katılan 
Antalya valisi Hulusi Şahin, Mücevher 
İhracatçıları Birliği Başkanı Burak Ya-
kın ve Yönetim Kuruluyla beraber ka-
tılımcı firmaları ziyaret etti. Jewellery 
Antalya’nın, İstanbul’daki fuardan far-

kının verimliliği olduğunun altını çi-
zen Mücevher İhracatçıları Birliği Baş-
kanı Burak Yakın; “Antalya muhteşem, 
havası, doğası güneşi buraya katılan 
alım heyetlerini de mutlu ediyor. Sınır-

lı sayıda firmayı kabul edebildi-
ğimiz alım heyeti etkinli-

ğimize stant başına 15 
alıcı geldi; bu fuar is-
tatistiklerinin çok 
üzerinde. Konfor-
lu bir ortamda alıcı-

larımızla daha etkili 
iletişim kurabiliyoruz. 

Bu da etkinliğimizi arttı-
rıyor. Geçen sene ocak ayın-

daki alım heyeti etkinliğimiz yıl boyu 
bize enerji verdi. Bu sene de gerek Ni-
san ve Ekim fuarlarımız gerekse yurt-
dışındaki büyük fuarlara milli katı-
lımlarımızın etkisini güçlendirecektir” 
diye konuştu.  İHA

Mücevher İhracatçıları Birliği tarafından 
düzenlenen Jewellery Antalya, mücevher 

ihracatının 2024 performansı için umut verdi

3 MEtRElİK DAlgAlARDA söRF yAPıP, EğlEnDİlER
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AntAlyA’yA özel bulmAcA köşesi

Özlem
 SOYDAN

Fahişelikten korsanlığa
Tarihte korsanlık hep 

erkeklerle anılsa da 
1800-1810 tarihleri 

arasında Çin hükümetine 
bela olmuş, dünyanın en 
ünlü korsanlarından biri 
olan Çinli Ching Shih’in 
genelevden açık denizlere 
uzanan hikayesi...

Bir genelevde fahişe 
olarak çalışırken ‘Kırmızı 
Bayrak Filosu’nun komutanı 
Zheng Yi ile yolları kesişir. 
Tam olarak nasıl evlendikle-
ri bilinmese de tahmin etme-
si zor değil, Ching güzel ve 
akıllı bir kadındır, bu evliliği 
bazı şartlarla kabul eder. 
Onun filosunda aktif olarak 
çalışacaktır ve mallardan 
pay alacaktır. Evlenirler ve 
filoyu beraber 
yönet-
meye 
başlarlar. 
Ching’in 
stratejile-
ri saye-
sinde 200 
gemiden 
oluşan 
filoları 
yaklaşık 
1800 gemiye ulaşır. O artık 
denizlerde durdurulamaya-
cak bir güce ulaşır ve tarihe 
adını altın harflerle yazdırır.

Bu başarılı birliktelik kısa 
bir süre sonra Zheng’in 
ölümüyle son bulur ancak 
asıl bundan sonra Ching 
gerçek bir korsan kraliçesine 
dönüşür. Liderlik koltuğunu 
devralır, diğer korsan birlik-
lerinden farklı olarak birçok 
kural getirir. Bir nevi korsan 
hükümeti kurar, kadın olma-
sından dolayı kadınları korur 
ve ayrıcalıklar tanır. Mesela 
kadınlara şiddet uygulayan 
veya onları eş olmaya zor-
layan mürettebatını ölümle 
cezalandırır. Güzel tutsak 
bir kadını eğer filosundan 
bir korsan beğenirse onun-
la evlenebilir ama ona iyi 
davranmak zorundadır, aksi 
halde idam edilir.

Mürettebatı halka zul-
metmiyor vergisiz ticareti 
uygulayarak köylülerin 
zengin olmasını sağlıyordu. 
Hükümetin aksine halka çok 
daha fazla katkıda bulu-
nuyordu. Çin hükümetinin 
ağır vergilerinden bıkan 

halk korsana kucak açtı. Bu 
yüzden de halkın desteğini 
alarak yükseldi ve hükümeti 
itibarsızlaştırdı. Çin hükü-
meti korsanla baş edebilmek 
için İngiliz, Portekiz, Hol-
landa donanmalarından bile 
yardım istedi ama korsanı 
yakalamayı başaramadı ve 
her defasında yenildi.

Ching’in yasaları oldukça 
basitti. Sınırları keskin bir 
şekilde çizdi ve uymayanları 
bekleyen tek cezayı ölüm 
olarak belirledi. Mesela 
filoya sadakatsizlik yapan 
korsan idam edilir, tecavüz 
eden korsan idam edilir, 
Kızıl Bayrak Filosu’nun ku-
rallarından birini çiğneyen 
korsan idam edilir.

Müret-
tebatının 
sayısı 
70 bine 
dayanır, 
tarihte 
her 
zaman 
kuru-
luş-yük-
seliş ve 

çöküş dönemi olur. Dış 
etkenlerle uğraşılırken kendi 
aralarında da güç savaşları 
başlar. Korsan birliğinde de 
çatırdamalar başlar, Ching’e 
bağlı kaptanlardan biri isyan 
başlatır ve tarihin en büyük 
korsan filosu dağılmanın 
eşiğine gelir. Ching burada 
yine çok akıllıca bir hamle 
yaparak Çin Hükümeti’nin 
af teklifini kabul eder ve 
unvan ve zenginlikle karaya 
ayak basar.

Tarihte buna sık sık 
rastlıyoruz, hükümetler baş 
edemedikleri korsanlardan 
ancak bu yolla kurtuluyorlar. 
Denizleri ve denizciliği bir 
korsandan daha iyi kim bile-
bilir ki? Bizim tarihimizde de 
mevcut, Oruç Reis, Barbaros 
Hayrettin Paşa nam-ı değer 
Piri Reis bunlar da korsan-
lıktan gelme ünlü denizciler. 
Bizimkiler de çok akıllıca 
davranıp bu korsanların bilgi 
ve deneyiminden faydalanıp 
denizlere hükmettiler.

Ching sivil hayata dönün-
ce bildiği tek işi yaparak 
kendisine bir genelev açtı 
ve ölene kadar da genelev 
patroniçesi olarak yaşadı.

ANtAlYA Büyükşehir Belediyesi, An-
talya’da bulunan, ömrünü tamam-
lamış içme suyu hatlarındaki boru-
ları yenileme çalışmalarına devam 

ediyor. Bu kapsamda, ASAT ekipleri, Kepez il-
çesi Süleyman Demirel Bulvarı’nda bulunan, 
şebeke hattını besleyen, içme suyu isale hat-
tında yenileme çalışması yapıyor. Kullanım 
ömrünü tamamladığı için arızalar oluşturan 
ve aynı zamanda artan nüfus nedeniyle tale-
bi karşılamakta yetersiz kalan boruların ye-
nilenmesiyle,  bölge halkının yaşadığı sorun-
ların çözüme kavuşturulması hedefleniyor.

OCAK AYI SONUNDA TAMAMLANACAK

Bölgedeki kullanım ömrünü tamamlayan 
içme suyu iletim hattı yerine, 4 bin 800 met-

re uzunluğunda 400’lük duktil içme suyu ile-
tim hattı imalatının yapılması planlanıyor. 
2024 yılının ilk ayında tamamlanması hedef-
lenen çalışmaların toplam maliyeti 21 mil-
yon 200 bin TL tutarında olacak. Çalışmalar 

tamamlandıktan sonra Kepez Ayanoğlu Ma-
hallesi, Demirel Mahallesi, Varsak Mahallesi, 
Menderes Mahallesi, Esentepe Mahallesi sa-
kinleri kesintisiz içme suyuna kavuşmuş ola-
cak.  BÜLTEN 

GEÇTiğiMiz yıl-
larda Alanya Beledi-
yesi ile Mesleki Ye-
terlilik Kurumu’nca 
yetkilendirilmiş fir-
ma tarafından dü-
zenlenen eğitim ne-
ticesinde başarılı 
olan belediye işçi-
lerine, Avrupa Birli-
ği’ne bağlı ülkeler-
de de geçerliliği ve 
denkliği bulunan mesleki yeterlilik belgele-
ri verilmişti. Her yıl şantiyelerdeki personel-
lerin bilgilerini tazelemek, yeni işe başlayan 
personellerin yeterlilik eğitimlerinin tamam-
lanması adına eğitimler verilmeye devam 
ediyor. Alanya Belediye Başkanı Adem Mu-
rat Yücel eğitimlerle ilgili yaptığı açıklamada, 
“Vatandaşlarımıza daha kaliteli ve nitelik-

li hizmet sunmanın 
ilk şartı personelin 
kişisel gelişimlerine 
yatırım yapmaktır. 
Bu amaçla perso-
nelimize yaptıkla-
rı işlerin vasfına yö-
nelik olarak çeşitli 
konularda eğitimler 
veriyoruz. Persone-
limizin iş Sağlığı ve 
Güvenliği Eğitimi 

alması oldukça önem arz ediyor. iş kazalarını 
ve mesleki hastalıkları önlemek için herkese 
bir takım sorumluluklar düşüyor. Bu sorum-
luluk bilinciyle amacımız bu tür eğitimlerle 
personelimize sağlıklı ve güvenli bir çalışma 
ortamı sağlamak ve hizmetlerin en verimli 
şekilde devamlılığını sağlamaktır. Personeli-
mizin sağlığı önceliğimizdir” dedi. İHA

Büyükşehir Belediyesi, 
Varsak Süleyman 

Demirel Bulvarı’nda 
içme suyu isale 

hattında yenileme 
çalışması yapıyor

VArsAk içme suyu 
hAttı yenileniyor

Kaş Belediye Başkanından 
hizmet değerlendirmesi
KAş Belediye Başkanı Mutlu Ulutaş, 

seçildiği günden bu yana gerçekleştir-
dikleri hizmetleri değerlendirdi. Ulu-
taş, “Stratejik planda belirlediğimiz, 
yapmayı hedeflediğimiz hizmetlerin 
hayata geçmesinin memnuniyetini, 
mutluluğunu yaşıyoruz” dedi. Projele-
rinden bahseden Başkan Ulutaş, Sıfır 
Atık Projesi, Kaş Pazar Yeri ve Otopark 
projesini tamamladıklarını, Kalkan 
Balıkçı Barınağı’nın düzenlendiğini, 
yine Kalkan’da Lami Bey Cami’de res-
torasyon yapıldığını kaydetti. Ulutaş, 
“Orada yaşam alanı oluşturduk. Çocuk 
parkları yaptık. Yollarımızı parke ya da 
sıcak asfaltla düzenledik. Kültür mer-
kezi ve sanayi alanının düzenlenmesiy-
le ilgili projelerimizin ihalesine çıkmayı 
hedefliyoruz” diye konuştu.   İHA

Alanya belediyesi’nde
mesleki eğitim sürüyor
Alanya Belediyesi, çalışmalarda verimliliği artırmak ve personelin iş güvenliğini 

sağlamak amacıyla belirli aralıklarla verdiği eğitimlere devam ediyor
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Galatasaray’dan
Icardi açıklaması 

Galatasaray, Fenerbahçe derbi-
sinde aldığı darbe sonrası yüz 

kemiklerinde kırık oluşan Arjantinli 
futbolcu Mauro Icardi’nin yapılan göz 
hastalıkları, kulak burun boğaz ve plas-
tik cerrahi konsültasyonları sonucu bir 
süre oynamamasına karar verildiğini 
açıkladı. Yapılan açıklamada, “Gerekli 
görülürse bir maske yardımıyla oyna-
yabilecektir” denildi.   

Ramon-Pascal 
Göztepe’de 

Göztepe, son olarak Norveç ekip-
lerinden Sarpsborg 08’de forma 

giyen 26 yaşındaki orta saha oyuncusu 
Ramon-Pascal Lundqvist’i kadrosuna 
kattığını açıkladı. Göztepe, son olarak 
Norveç ekiplerinden Sarpsborg 08’de 
forma giyen ve 1 Ocak 2024 itibarıyla 
serbest kalan 26 yaşındaki ofansif orta 
saha oyuncusu Ramon-Pascal Lundq-
vist’i kadrosuna kattı. 

Denver’a Nikola 
Jokic hayat verdi 

NBA’de normal sezon 2 karşılaş-
ma ile devam etti. NBA’de Denver 

Nuggets, Chase Center’da karşı karşıya 
geldiği Golden State Warriors’ı Nikola 
Jokic’in son saniyede uzaktan attığı 
basketle 130-124’lik skorla mağlup 
etti. Cedi Osman’ın formasını giydiği 
San Antonio Spurs evinde karşılaştığı 
Milwaukee Bucks’a 125-121’lik skorla 
mağlup oldu ve üst üste 4, toplamda 29. 
mağlubiyetini aldı.

Kenan Yıldız
ikinci golünü attı 

İtalya Serie A ekiplerinden 
Juventus, İtalya Kupası son 16 kar-

şılaşmasında Salernitana’yı konuk etti. 
Mücadeleyi 6-1 kazanan Juventus, adı-
nı çeyrek finale yazdırdı. Karşılaşmanın 
66. dakikasında milli oyuncu Kenan 
Yıldız, Samuel Iling’in yerine oyuna 
dahil oldu. 18 yaşındaki futbolcu oyuna 
girdikten 22 dakika sonra, 88. dakikada 
skoru 5-1’e getiren golü kaydetti.  

Oğuzhan Berber
ile yollar ayrıldı 

1. Lig ekiplerinden Manisa FK, 25 
Temmuz 2023 tarihinde kadrosu-

na kattığı Oğuzhan Berber ile karşılıklı 
anlaşarak yollarını ayırdı. Manisa FK 
Kulübünden yapılan açıklamada, sağ 
bek oyuncusu Oğuzhan Berber ile 
karşılıklı anlaşarak yolların ayrıldığı 
duyuruldu. Kulübün sosyal medya 
hesabından yapılan açıklamada, “Kari-
yerinde başarılar dileriz” ifadelerine yer 
verildi.

Galatasaray
pas çalıştı 

Galatasaray, Süper Lig’in 19. haf-
tasında Konyaspor ile yapacağı 

karşılaşmanın hazırlıklarını sürdürdü. 
Florya Metin Oktay Tesisleri’nde, Teknik 
Direktör Okan Buruk yönetiminde 
dinamik ısınmayla başlayan idman, 
iki grup halinde 8’e 2 pas çalışmasıyla 
devam etti. Antrenman, geniş alanda 
topa sahip olma çalışmasının ardından 
çift kale maçla sona erdi.  

DüNYANIN turizm başkenti An-
talya’nın cennet köşelerinden Be-
lek’te Granada Otel’de 10-13 Ocak 
tarihleri arasında, bu yıl üçüncüsü 
gerçekleşecek olan etkinliğin önem-
li katılımcıları arasına, Türk futbolu-
nun önemli portrelerinden Ersun Ya-
nal, spor planlamacısı ve menajer 
Tan Kesler, deneyimli teknik adam 
Nedim Yiğit, Demba Ba, Christian 
Karembeu, Ioan Lupescu ve Stanis-
lav Cherchesov da katıldı.

ŞAMPİYONLUK YAŞAMIŞ BİR 
İSİM: ERSUN YANAL

WL Convention 2024’ün bu yılki 
konukları arasında yer alan Ersun 
Yanal, futbolculuğundan çok teknik 
adamlık profiliyle başarı merdiven-
lerinin üst basamaklarına adını yaz-
dıran bir isim. Futbol dünyamızın 
şampiyonluk onuru yaşayan teknik 
direktörlerinden Yanal, Fenerbah-
çe’nin 2013-2014 sezonunda elde et-
tiği zaferde imzası olan bir isim. A 

Milli Takım, Trabzonspor, Eskişe-
hirspor, Denizlispor, Gençlerbirliği, 
Ankaragücü ve Manisaspor’da gö-
rev yapan deneyimli teknik adam, 
şu sıralarda yorumculuk yapıyor. 
WL Convention 2024’ün bir başka 
katılımcı portresi de Nedim Yiğit. O 
da futbol ailesinin özel isimlerinden 
biri olarak, bu yılki organizasyonun 
katılımcıları arasında yer aldı. Yiğit, 
başarılı aktif futbol yaşamının ar-
dından birçok kulüpte yaptığı başa-
rılı teknik direktörlük kariyerinde de 
önemli işlere imza attı. Ayrıca, halen 
Acun Ilıcalı’nın sahibi olduğu Hull 
City’nin başkan yardımcısı olan ve 
transfer piyasasındaki görüş ve dü-
şünceleri hemen herkes tarafından 
beğenilen bir isim olan Tan Kesler 
de WL Convention’da olacak.

ÜNLÜ YILDIZLAR 

Gerek etkileşim, gerek üstlendi-
ği misyon anlamında büyük ses ge-
tiren organizasyona katılacağı ke-

sinleşen diğer futbol adamlarından 
Demba Ba da Türk futboluna yaban-
cı olmayan ve adına şarkılar yapıl-
mış isimlerden. Beşiktaş, Göztepe ve 
Başakşehir formalarıyla izledik. Bel-
çika, Almanya, İngiltere, Çin ve İs-
viçre’de birçok kulüpte top koştu-
ran Senegal asıllı Fransız vatandaşı 
futbolcu da Antalya’daki organizas-
yonda yer alacak. Bir başka Fran-
sız futbol yıldızı yıllarca Nantes, Real 
Madrid, Sampdoria, Middlesbrough, 
Olympiakos, Servette ve Bastia gibi 
üst düzey kulüplerde top koşturan 
Christian Karembeu da WL Conven-
tion 2024’ün bu yılki konuklarından. 
Bir dönem Bursaspor’da izlediğimiz 
Rumen Ioan Lupescu ile, Rus futbo-
lunun bir dönemine damgasini vur-
muş, Almanya ve Avusturya’da da 
forma giymiş dünya çapında eldi-
ven Stanislav Cherchesov da aynı 
süreçte WL Convention 2024 etkinli-
ğinde görebileceğimiz futbol değer-
leri arasında. İHA

WinterLeague 
yıldızları ağırlayacak

Dünyanın en büyük spor turizmi etkinliği olan WinterLeague Convention 2024’e (WL 
Convention 2024) sayılı günler kala, dev organizasyonda yer alacak isimlere yenileri ekleniyor Mİllİ TaKIMa 

2 sPORcu

KADIN Hentbol 2’inci Lig’de ilk kez oy-
nayan Kepez Belediyesi Spor Kulübü Ka-
dın Hentbol Takımı’nın 2 oyuncusu, Kara-
dağ’da yapılacak Akdeniz Konfederasyon 
Kupası müsabakalarında oynamaları için 
U16 Milli Takım kampına davet edildi. 
Takım antrenörü Sertan Sarpaş, oyuncu-
ları Gazel Dikme ve Nazlı Kaya’nın Aksa-
ray’daki kampta yer almasından dolayı 
mutlu olduklarını söyledi.

TÜRK HENTBOLUNDA                                
İZ BIRAKACAKLAR

Sporcularının 18 kişilik milli takım kad-
rosunda yer almasını dilediklerini belir-
ten Sarpaş, “Milli takim turnuvası ön-
cesi yapılacak iki kampta başarılı olup, 
Karadağ’da yapılacak Akdeniz Konfede-
rasyon kupasında milli takım formasını 
giymelerini dilerim. Türkiye şampiyonu 
olan 2010 grubumuzda da birçok oyun-
cunun milli takımı temsil edeceğini düşü-
nüyoruz. Hem Antalya ile Kepez Beledi-
yesi hem Türk hentbolu için iz bırakacak 
bir jenerasyon oluşturarak süper lig şam-
piyonluğu hedefliyoruz’ diye konuştu.   
BÜLTEN

Bu sezon ilk kez lig deneyimi 
yaşayan Kepez Belediyesi 

Spor Kulübü Kadın Hentbol 
Takımı’nın 2 oyuncusu, U16 Milli 

Takım kampına davet edildi

0-0

Süper Lig’in 19. Hafta 
karşılaşmasında Antalyaspor 

ile Alanyaspor sahadan 0-0 
beraberlikle ayrıldı. Kırmızı 
beyazlı takımın yeni teknik 

patronu Sergen Yalçın ilk 
maçında galibiyet alamadı

SüPER Lig’in 19. Hafta karşılaşmasında 
Antalyaspor sahasında Alanyaspor’u 
konuk etti. Antalya derbisine ev sahibi 
Antalyaspor, yeni teknik direktörü Ser-

gen Yalçın yönetiminde ilk kez sahaya çıktı.
Antalyaspor’da Hatayspor karşılaşmasında 

sakatlanan kaleci Helton Leite, Alanyaspor karşısında 
sahada yer aldı. Brezilyalı kaleci karşılaşmanın ilk yarı-
sında bir çok pozisyonda kalesini gole kapattı.

GOL ‘VAR’DAN DÖNDÜ

16. dakikada Alanyaspor savunmasından topu kapan 
Saric’in ceza sahası dışından sert vuruşunda meşin yu-
varlak kalecinin sağından ağlara gitti. VAR’dan gelen 
uyarı sonrası gol elle oynama gerekçesiyle iptal edildi.

26. dakikada Balkovec’in pasında ceza alanı içinde 
topla buluşan Novais’in plase vuruşunda meşin yuvar-
lak kalenin üzerinden dışarı çıktı.

36. dakikada Oğuz Aydın’ın pasıyla penaltı noktası-
na yakın yerde topla buluşan Novasi’in vuruşunu kaleci 
son anda kornere çeldi.

45. dakikada Bytyqi’nin ortasında penaltı noktasında 
topu alan Jehezkel’in vuruşunda kaleci meşin yuvarla-
ğı çıkardı. Karşılaşmanın ilk yarısında taraflar soyunma 
odasına golsüz eşitlikle gitti. 

EŞİTLİK BOZULMADI

47. dakikada ceza alanı sol çaprazından Bytyqi’nin 
sert şutu defans oyuncusu Aliti’nin ayağına çarparak 
kaleye yöneldi. Kaleci Ertuğrul topu son anda kornere 
çeldi.

65. dakikada sağ kanattan gelişen Alanyaspor atağın-
da Oğuz Aydın’ın altıpas içine yerden gönderdiği pasta 
Yusuf Özdemir’in dokunuşu az farkla üstten auta gitti.

78. dakikada ceza alanı dışından kazanılan serbest vu-
ruşta Larsson’un sert şutu az farkla yandan dışarı çıktı. 
Karşılaşmanın ikinci yarısında da eşitlik bozulmadı ve 
mücadele 0-0 eşitlikle sonuçlandı.

DerbiDe  
goL yok

GÜVEN 
GÜNEŞ
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AntAlyA’dA halk arasında 
Üç Kapılar olarak bilinen ta-
rihi Kaleiçi’nin girişindeki 
1894 yıllık Hadrianus Kapı-

sı’nı, kente gelen yerli ve yabancı bin-
lerce tatilci ziyaret ediyor. MS 130 yı-
lında Roma İmparatoru Hadrianus’un 
Antalya’ya gelişi anısına yapılan kapı-
nın üzerindeki oyma ve kabartmalar 
ise görenleri hayran bırakıyor. Yapının 
korunarak gelecek nesillere aktarılma-
sı için üzerinde çıkan bitkilerin, toz ve 
egzozdan kaynaklı siyah kirlilik taba-
kasının ortadan kaldırılması için ça-
lışma başlatılıyor. Devlet eliyle yapıla-
cak çalışmada; saf su kullanılarak, özel 
harçlarla basit onarım tarzında, yapı-
nın ömrünü uzatacak, tedavi edecek 
bir yöntemle ele alınacak ve taşın oriji-
nal rengi ortaya çıkacak. Kaleiçi’ne gi-
riş çıkışın kapatılmayacağı çalışma so-

nunda, Üçkapılar’ın görselliğinin gece 
de ön plana çıkması için ışıklandırma 
yapılacak. Ayrıca, yapının dokusuna 
zarar veren güvercinlerin belirli bölüm-
lere konmasını engellemek içinde ön-
lemler alınacak.

Kültür Varlıkları Birim Yetkilisi Ko-

ruma ve Restorasyon Uzmanı Cemil 
Karabayram, Roma döneminden bu-
günlere gelen tarihi yapıyı diğer eser-
ler gibi korumaya devam edecekleri-
ni bildirdi. Üçkapılar’ın Antalya’nın en 
simge yapılarının biri olduğunun altı-
nı çizen Karabayram, “Bu simge yapı-

lardan Yivli Minare’den Saat Kulesi’ne, 
Üçkapılar’a kadar birçok yapıyı ele al-
maya çalıştık. Bu yılki çalışmalarda Üç-
kapılar’daki tabakada ciddi bir defor-
masyon görüyoruz. Yapı hem egzoz 
etkenlerinden dolayı hem de güver-
cinlerin popülasyonundan dolayı bir 
etkileşim süreci ve bitkilenme de ge-
lince belli iklimsel nedenler de bunu 
etkileyince yapıda belli deformasyon-
lar olmaya başladı. Buna yönelik bir 
tedbirin ve bir önlemin alınması ge-
rekiyordu. Biz buna kararma diyoruz” 
dedi.

DEVLET İMKANLARIYLA 

Bu kararmanın taş üzerinde sonra-
dan oluştuğunu dile getiren Karabay-
ram, “Buna belirli bir katmanda diye-
miyoruz, çünkü bu kirden oluşmuş” 
dedi.  İHA

ANTALYA’da, Birinci Dünya 
Savaşı’ndan kalma, 2 kilomet-
re uzunluğunda savaş mevzile-
ri ve komuta kontrol merkezi keş-
fedildi. Emekli albay Suat Akgül, 
“Bütün olarak düşündüğümüz-
de hem Antalya hem Akdeniz kı-
yısında bu şekilde büyük, geniş 
ve korunaklı siperlerin olması bir 
ilktir” dedi. Birinci Dünya Sava-
şı sırasında Harbiye Nazırı Enver 
Paşa’nın emriyle, Antalya’nın ka-
radan ve denizden işgalini önle-
meye yönelik yapılan mevziler, 
tesadüfen bulundu. Birinci Dün-
ya Savaşı’ndan kalma Antalya 
Bölgesi’nin ilk savaş mevzileri-
nin kalıntıları, 2020 yılında An-
talya Hayvanat Bahçesi’nde ça-
lışan bir görevli tarafından fark 
edildi. Görevlinin durumu tanıdı-
ğı bir emekli albaya iletmesi üze-
rine Antalya’da yaşayan emek-
li öğretmen albay Dr. Albay Suat 
Akgül ile iletişime geçildi. Türki-
ye Emekli Subaylar Derneği (TE-
SUD), Türkiye Emekli Astsubay-
lar Derneği (TEMAD), Antalya 

Karatay Çalışma Grubu gibi si-
vil toplum kuruluşlarıyla birlik-
te çalışan Suat Akgül, Antalya’da 
ilk kez ortaya çıkarılan Birinci 
Dünya Savaşı’na ait savaş mev-
zileri ile siperlerin detaylarını 
DHA’ya açıkladı. Uzun yıllar Kara 
Harp Okulu’nda tarih derslerin-
de öğretmenlik yaptığını akta-
ran Akgül, Genelkurmay Askeri 
Tarih ve Stratejik Etüt Daire Baş-
kanlığı’nda (ATASE) Arşiv Şube 
Müdürü görevindeyken Çanak-
kale, Kütahya-Eskişehir, Sakar-
ya ve Büyük Taarruz Muharebe 
bölgelerinde saha araştırmala-
rında bulunup Eskişehir-Tandır 
bölgesindeki siperlerin tespiti 
konusunda çalışmalar yaptığı-
nı söyledi. Akgül, Sakarya Har-
bi muharebe bölgesinde Polat-
lı-Basrikale mevzilerinde ve diğer 
siperler hakkında incelemelerde 
bulunduğunu anlattı. Akgül, 4 
yıl önce Antalya Hayvanat Bah-
çesi sınırlarında bulunan mev-
ziler üzerine kendisiyle iletişime 
geçildiğini aktardı. DHA

Üçkapılar için
özel çalışma

Turizm kenti Antalya’ya gelen her turistin uğradığı 1894 yıllık Hadrianus 
Kapısı’ndaki (Üçkapılar) egzoz gazı ve diğer etmenlere bağlı oluşan kararma, 

önleyici koruma ve onarım çalışmasıyla orijinal rengine kavuşacak

Birinci Dünya Savaşı’ndan 
kalma mevziler keşfedildi

Üniversitelilere KADES eğitimi

Tüm 
engelleri 
sahnede 

kaldırdılar

UlUslArArAsı Tüm Engelliler Yaşlılar Kimsesizler 
Federasyonu’nun (UTEF) organizasyonuyla gerçekle-
şen konserde, engel tanımayan özel bireyler sahneye 
çıktı.Şef Hülya Bostanoğlu’nun yönettiği konserde 
özel bireylerin performansı dikkati çekti. Engelsiz 
enstrüman çalıp türkü söyleyen bireyler, izleyiciyi neşeli 
türkülerle coşturdu. Özel bireyler alkış yağmuru altında 
sahneden ayrıldı. Konserin ikinci bölümünde ise UTEF 
Mum Işığı Türk Halk Müziği Korosu sahne aldı. DHA

SERİK ilçesinde üniversiteli 
gençlere KADES ve kadına kar-
şı şiddetin önlenmesi konusun-
da eğitim verildi. Sosyal Hizmet 
Merkezi Müdürlüğünde görev-
li psikolog ve sosyal çalışmacı-
lar ile İlçe Emniyet Müdürlüğü 
Aile İçi ve Kadına Karşı Şidde-
ti Önleme Büro Amirliği ekiple-
rince gerçekleştirilen eğitimde 

KYK yurdunda kalan üniversiteli 
gençlere KADES uygulaması, ev-
lilik öncesi eğitim ve 6284 sayı-
lı Ailenin Korunması ve Kadına 
Karşı Şiddetin Önlenmesine Dair 
Kanun kapsamında bilgilendir-
me yapıldı. Soru cevap şeklinde 
gerçekleştirilen eğitim sonrası, 
gençlere karanfil ve KADES bro-
şürleri dağıtıldı.  DHA

KEPEz Belediyesi’nin Özgürlük Ma-
hallesi’ndeki Nasreddin Hoca Gündüz 
Bakım Evi ve Kreşi’nin bir katında hiz-
met verecek olan Erkin Koray Kütüpha-
nesi törenle hizmete açıldı. Erkin Koray 
Kütüphanesi açılışında konuşan Kepez 
Belediye Başkanı Hakan Tütüncü, ilçe-
ye sürekli kütüphane kazandırmalarını 
yeni nesil belediyecilik olarak tarif etti. 
Kepez’de 22 tane kütüphane olduğunu 
ve bazılarının 24 saat açık olduğunu ha-
tırlatan Başkan Tütüncü, bu kütüphane-
lerde günlük 30 binden fazla öğrenciye 
hizmet verildiğini söyledi.

GÜNDE 30 BİN KİŞİYE HİZMET 

Kepez’e kazandırdıkları 22 kütüphane 
hizmetinin özünün eğitime dayandığına 
değinen Başkan Tütüncü, “Bu Kepez’in 
başarı çıtasını yükseltmek için atılmış 
bir adımdır. Öğrencilerimiz kütüphane-
lerde ders çalışırken bir yandan da kitap 
okumanın bir kültür olduğunu yaşaya-
rak zihinlerinde kavramaya, tanımla-
maya başlıyorlar. Günde 30 bin kişiye 
organize bir hizmet üretebilecek beledi-
yecilikte çok az iş var. Toplu ulaşım, su 
gibi hizmetleri göreve katmazsak. Onlar 
zaten belediyelerin görevi olan hizmet-
lerdir” dedi.  İHA

Kepez’de, Erkin Koray 
Kütüphanesi açıldı
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